
UCHWAŁA NR 1497/XLIX/2014
RADY MIEJSKIEJ W PIASECZNIE

z dnia 27 sierpnia 2014 r.

w sprawie rozpatrzenia skargi Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Łabędzia 25c w Piasecznie na nieudzielenie 
odpowiedzi przez Burmistrza MiG Piaseczno oraz na niespełniającą wszelkich norm odpowiedź udzieloną 

przez Naczelnika Wydziału IT.

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (j.t. Dz. U. z 2013 r. 
poz. 594 ze zm.), po rozpoznaniu skargi Rada Miejska uchwala, co następuje: 

§ 1. 

Uznaje się skargę Wspólnoty Mieszkaniowej na nieudzielenie odpowiedzi przez Burmistrza i niewłaściwe 
załatwienie sprawy przez Naczelnika Wydziału IT za niezasadną. 

§ 2. 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Piasecznie. 

§ 3. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

 

Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Piasecznie

mgr inż. Piotr Obłoza
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Uzasadnienie

W dniu 05.05.2014r. wpłynęły do kancelarii Urzędu MiG Piaseczno dwa identyczne co do treści wnioski 
Wspólnoty Mieszkaniowej z ul. Łabędziej 25c w Piasecznie, z których jeden był adresowany do Burmistrza 
Zdzisława Lisa a drugi do Naczelnika Włodzimierza Rasińskiego. Oba wnioski dotyczyły problemów 
bezpieczeństwa wynikających ze złego zorganizowania ulicy Łabędziej oraz pobocza na wysokości od budynku 
pod numerem 25 do ul. Wiśniowej. Burmistrz skierował wniosek do Wydziału IT celem zajęcia stanowiska. 
Odpowiedź została udzielona pismem z 21.05.2014r. z podpisem Naczelnika Włodzimierza Rasińskiego. 
Kierownik wydziału posiada w swoich kompetencjach prawo podpisywania pism związanych z zakresem działania 
wydziału a wśród obowiązków jest wymienione wykonywanie innych zadań na polecenie lub z upoważnienia 
burmistrza. Udzielenie odpowiedzi przez Naczelnika wydziału IT mieści się zatem w ramach kompetencji 
i wykonywanych obowiązków. Kierownik komórki organizacyjnej urzędu nie ma natomiast prawa do decydowania 
o zadaniach inwestycyjnych, lub remontowych, które nie są umieszczone w budżecie gminy. Wnioski Wspólnoty 
Mieszkaniowej należy zatem traktować jako propozycje do projektu budżetu zadaniowego na kolejny rok. 

Wobec braku podstaw do uznania zasadności skargi należy ją odrzucić.
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